



Lester B. Pearson School Board
Commission scolaire Lester-B.-Pearson
1925 Brookdale Ave., Dorval, QC, H9P 2Y7
www.lbpsb.qc.ca

February 1st 2022

To ensure members of the Lester B. Pearson School Board community remain up to date regarding what transpires at regular Council of Commissioners meetings, the Department of Communications and Community Development sends out summaries of the different decisions that are taken following each meeting.

Please find some highlights of decisions that were taken during the January 31st regular meeting.

1. The Council of Commissioners of the Lester B. Pearson School Board approved authorization for sports protocols be signed with the Fédération québécoise de ski acrobatique and Tennis 13 Inc. following the Ministère de l'Éducation du Québec's decision to allow the LBPSB to offer the Sport-Études program at John Rennie High School until June 30, 2024.
2. The Council of Commissioners approved the awarding of the Electrical Works and Cabling Contract for the period of February 1, 2022 to January 31, 2025 in accordance with the tender documents, to the lowest compliant bidder, R.T. & Tony Electric Inc.
3. The Council of Commissioners approved that the contract for the purchase of filters for air purifiers for the period of February 1, 2022 to January 31, 2023 be awarded, in accordance with the tender documents, to the lowest compliant bidder, Novexco Inc.



Lester B. Pearson School Board
Commission scolaire Lester-B.-Pearson
1925 Brookdale Ave., Dorval, QC, H9P 2Y7
www.lbpsb.qc.ca

Le 1^{er} février 2022

Pour garder informés les membres de la communauté de la Commission scolaire Lester-B.-Pearson sur les activités se déroulant au cours des séances ordinaires du Conseil des commissaires, le service des Communications et du développement communautaire envoie des résumés des décisions prises à chaque réunion.

Voici les principales décisions prises lors de la séance ordinaire du 31 janvier.

1. Le Conseil des commissaires de la Commission scolaire Lester-B.-Pearson a approuvé la signature d'autorisation de protocoles sur les sports avec la Fédération québécoise de ski acrobatique et Tennis 13 Inc. à la suite de la décision du ministère de l'Éducation du Québec permettant à la CSLBP d'offrir le programme de sport-études à l'école secondaire John-Rennie jusqu'au 30 juin 2024.
2. Le Conseil des commissaires a approuvé l'attribution d'un contrat de travaux électriques et de câblage pour la période du 1^{er} février 2022 au 31 janvier 2025, conformément aux documents de l'appel d'offres, au plus bas soumissionnaire conforme, soit R.T. & Tony Electric Inc.
3. Le Conseil des commissaires a approuvé que le contrat d'achat de filtres pour les purificateurs d'air pour la période du 1^{er} février 2022 au 31 janvier 2023 soit accordé, conformément aux documents de l'appel d'offres, au plus bas soumissionnaire conforme, soit Novexco Inc.